
OBEC JABLOŇ 

OBECNÝ ÚRAD, Jabloň 75, 067 13 Rokytov pri Humennom 
IČO: 00323055, DIČ: 2021232620 
E-mail: v.koscelnikstarosta@gmail.com, Tel.: +421 907 081 226, www.obecjablon.sk 

 

                               Z Á P I S N I C A   č. 4/2019 

zo zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa  11. 10. 2019 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhovej komisie 

4. Schválenie programu OZ 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Kontrola plánu činnosti za III. Q 2019 

7. Plán činnosti na IV. Q 2019 

8. Vyhodnotenie DŇA OBCE  2019 

9. Ukončenie akcií- informácia:  HASIČSKÁ ZBROJNICA A PARK S FONTÁNOU 

10. Rozpracované aktivity- informácia: 

- VODOVOD ČINGY – III. ETAPA, 

- KANALIZÁCIA – III. ETAPA, 

- UKONČENIE CESTY K ČOV – ASFALT, 

- VSTUPNÁ BRÁNA NA CINTORÍN + BETÓNOVÉ OPLOTENIE – REALIZÁCIA, 

- USADENIE OBRUBÍKOV, MARMOLITOVÝ COKLÍK OKOLO BUDOVY -     ,, 

CENTRUM MLÁDEŽE“, POLOŽENIE FÓLIE, OBSYPANIE MAKADÁMOM  

(práce sa prevádzajú kvôli ničeniu fasády poveternostnými vplyvmi) 

11. Diskusia 

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

 

BOD č. 1   Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie poslancov OZ otvoril v mene starostu - zástupca starostu p. Michal Kocka, na ktorom  

všetkých srdečne privítal. Skonštatoval, že  z celkového počtu 5 poslancov je  prítomných 5. To znamená, 

že sme uznášania schopní. Zasadanie bolo otvorené o 17. 00 hod. 

 

 

BOD č. 2   Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

 Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Dianu Koscelnikovú a  overovateľov zápisnice: 

 

1. Štefan Dzurova 

2. Michala Kocku 
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BOD č. 3  Schválenie návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie schválený p. Michal Kocka– predseda návrhovej komisie a  p. Štefan 

Dzurov a p. Milan Dzurov- členovia návrhovej komisie. 

 

 

BOD č. 4  Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

                   

Program bol schválený podľa pozvánky, ktorú obdržali všetci prítomní. 

 

Poslanci o tomto návrhu hlasovali: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

 

BOD č. 5 Kontrola plnenia uznesení 

 

Uznesenia sa plnia priebežne. 

 

BOD č. 6 Kontrola plánu činnosti za III. Q 2019 

  

 V mene starostu obce, zástupca starostu p. Michal Kocka informoval poslancov OZ s plnením 

plánu činnosti za III.Q 2019. 

 

Plnenie:  

 

Júl 2019: Všetky body splnené, mimo bodu č. 7 (v prípade povolenia OÚ ŽP- započať s výstavbou III. 

etapy vodovod Čingy). S realizáciou by sme mali začať po 15.10.2019. Stále sa to preťahuje – keď sa 

vybavili pozemky, dlhodobo marodovala Ing. Valigová (asi 3 mesiace), chýba jej podpis na povolení 

stavby. Výkopové práce (bager) sú dohodnuté na druhý týždeň v stredu. Verím, že sa už začne s prácami. 

 

August 2019: Všetky body splnené, mimo bodu č. 5 (oplotenie cintorín). Realizuje sa. Termín ukončenia 

je dohodnutý na 25. 10. 2019. 

 

September 2019: Všetky body splnené, mimo bodu č. 4 (vymurovať sklad 3 x 3 m pre potreby ČOV, 

zastrešiť). Namiesto bodu č.4 sa realizuje osadenie obrubníkov okolo bývalej školy a škôlky. Proti 

poveternostným vplyvom sa okolo budovy urobí marmolitový coklik, položí sa fólia a prevedie sa zásyp 

makadámom. Ak nám počasie bude priať, ,,naškrabeme“ ešte 800,00 EUR a vymurujeme sklad pre ČOV 

a bol by splnený toho roku aj bod č. 4. 

 

BOD č. 7 Plán činnosti na IV. Q 2019 

 

Plán činnosti na IV. Q 2019 si mohli členovia OZ preštudovať a vyjadriť sa k nemu, pretože           

im bol doručený týždeň pred konaním OZ. Plán činnosti na IV. Q 2019 je súčasťou zápisnice. 



Za plán činnosti na IV. Q 2019  hlasovalo: 

 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

za 5 

proti 0 

zdržali sa 0 

 

 

 

BOD č. 8 Vyhodnotenie DŇA OBCE 2019 

 

 V mene starostu obce, jeho zástupca p. Michal Kocka informoval poslancov OZ s vyhodnotením 

DŇA OBCE JABLOŇ: 

Dňa 17. 08. 2019 sa uskutočnil v obci Jabloň – DEŇ OBCE. Počasie nám prialo, takže deň obce 

prebiehal v priestoroch pri multifunkčnom ihrisku. 3 partie varili guľáš pre našich občanov a to: 

I. partia – Obecný úrad 

II. partia – Hasiči 

III. partia – Zamestnanci z Domova sociálnych služieb Jabloň 

Môžem skonštatovať, že všetky druhy guľášov boli veľmi dobré, o čom svedčilo aj to, že nič 

nezvýšilo. Na vydávanie guľášu a občerstvenia bol zavedený lístkový systém, ktorý sa veľmi 

osvedčil aj minulý rok. Občerstvenie –výčap – zabezpečoval obecný úrad prostredníctvom p. Michala 

Mikulanina, ktorý v obci prevádzkuje obchod a krčmu. 

Pre deti obec zabezpečila: 

Skákacie hrady, maľovanie na tvár, vozenie na koníkoch, predaj cukrovej vaty, popcornu + každé 

dieťa z obce do 15 rokov dostalo sladkú odmenu. 

O kultúrny zážitok sa postarali na samom začiatku klienti z Domova sociálnych služieb Jabloň, ktorí 

potešili našich občanov ľudovým spevom a humornou scénkou, ďalej vystúpil ľudový súbor 

TOVARŇANKA z Tovarného a ukážky latino-amerických tancov predviedla tanečná škola 

GRÁCIA z Michaloviec. 

Sladké prekvapenie formou zákuskov pripravila pre našich občanov p. Anna Danková. 

Môžem len skonštatovať, že deň obce prebehol úspešne. 

Túto informáciu berú poslanci na vedomie takto: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

 

 



 

BOD č. 9 Ukončenie akcií – informácia: Hasičská zbrojnica a park s fontánou 

 

 p. Michal Kocka, zástupca starostu oboznámil  v mene starostu obce poslancov OZ s týmto 

bodom: 

 

1. Hasičská zbrojnica – Rekonštrukcia a modernizácia 

Ku dňu 03. 10. 2019 bolo potrebné previesť II. náter podlahy, skrátiť zvody na dažďovú vodu 

a previesť drobné úpravy. Stavbu protokolárne uzatvoríme do 30. 11. 2019. 

2. Park s fontánou 

 

Park s fontánou je ukončený, len pri dorábaní horného osvetlenia fontány došlo k porušeniu 

tesnosti pri kábli, a tým k malému priesaku vody. Po odstránení závady prikročíme k odovzdaniu 

stavby. Hneď začiatkom roku 2020 je predbežná dohoda s firmou EUSTREAM o prevedení 

výsadby – 253 ks stromčekov a kríkov. Bude prizvaná záhradná architektka, ktorá prevedie 

rozmiestnenie a výsadbu – park pri fontáne, pri obecnom úrade, obchode, kostole, multifunkčnom 

ihrisku, dome nádeje, prihliadajúc na predbežný návrh. 

 

Túto informáciu berú poslanci na vedomie takto: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

 

BOD č. 10  Rozpracované aktivity- informácia: 

- VODOVOD ČINGY – III. ETAPA, 

- KANALIZÁCIA – III. ETAPA, 

- UKONČENIE CESTY K ČOV – ASFALT, 

- VSTUPNÁ BRÁNA NA CINTORÍN + BETÓNOVÉ OPLOTENIE – REALIZÁCIA, 

- USADENIE OBRUBÍKOV, MARMOLITOVÝ COKLÍK OKOLO BUDOVY -     ,, 

CENTRUM MLÁDEŽE“, POLOŽENIE FÓLIE, OBSYPANIE MAKADÁMOM  

(práce sa prevádzajú kvôli ničeniu fasády poveternostnými vplyvmi) 

Informáciu o týchto aktivitách, v mene starostu obce podal poslancom OZ zástupca starostu- 

Michal Kocka:  

1. VODOVOD ČINGY – III. ETAPA 
 

VÝKOPOVÉ PRÁCE BY SA MALI ZAČAŤ V 2. OKTÓBROVOM TÝŽDNI, JE TO ROZDELENÉ NA II. 

ETAPY. 

I. ETAPA – POTIAHNUTIE A NAPOJENIE – KORKOBCOVÁ, HUDÁK, ŠEPEĽOVÁ, DUTKO. 
A POTOM BY MALA NASLEDOVAŤ II. ETAPA. 



II. ETAPA – VŠETKO ZÁVISÍ OD POČASIA, NA OÚ ŽIV. PROSTR. SA ZDRŽALO STAVEBNÉ 
POVOLENIE. 

 

 

2. KANALIZÁCIA – III. ETAPA 
 

MÁME POTVRDENÝCH 165 000,00 EUR Z ENVIROMENTÁLNEHO FONDU, OBEC MUSÍ ZLOŽIŤ 5% 

- T. J. 8 700,00 EUR, ABY SME MOHLI POUŽÍVAŤ DOTÁCIU. S FIRMOU REMOPEL SME PO 2 -3 

SEDENIACH DOHODNUTÍ, ŽE SA ZAČNE V MESIACI OKTÓBER TRASA: ŠTEFAN ŽIDZIK – ČOV JE UŽ 

VYTÝČENÁ, DÚFAM, ŽE POČASIE NÁM BUDE PRIAŤ, PRETOŽE DO KONCA ROKA MÁME PENIAZE 

PREINVESTOVAŤ.           

 

3. UKONČENIE CESTY K ČOV – ASFALAT 
 

SÚČASŤOU AKCIE – KANALIZÁCIA JE AJ VYASFALTOVANIE CESTY K ČOV, MOJÍM PRIANÍM JE, ABY 

SA TO REALIZOVALO DO 1. NOVEMBRA. UVIDÍME ČI SA TO PODARÍ. PREJEDNANÉ TO JE, CENOVÝ 

NÁVRH JE DOHODNUTÝ A POTRVRDENÝ.   

 

4. VSTUPNÁ BRÁNA NA CINTORÍN + BETÓNOVÉ OPLOTENIE- REALIZÁCIA 
 

VSTUPNÁ BRÁNA NA CINTORÍN A BETÓNOVÉ DIELCE OPLOTENIA SPOLU V DĹŽKE DO 40 M. 

ZAČALO SA TO REALIZOVAŤ 02. 10. 2019. MATERIÁL JE ZAKÚPENÝ, POČASIE (PRIMERANÉ) 

MÁME OBJEDNANÉ . PREDPOKLADANÝ TERMÍN UKONČENIA – 25. 10. 2019. 

 

5. USADENIE OBRUBNÍKOV, MARMOLITOVÝ COKLÍK OKOLO BUDOVY - ,,CENTRUM MLÁDEŽE“, 
POLOŽENIE FÓLIE, OBSYPANIE MAKADÁMOM (PRÁCE SA PREVÁDZAJÚ KVOLI NIČENIU FASÁDY 
POVETERNOSTNÝMI VPLYVMI) 
 

MATERIÁL JE ZAKÚPENÝ, ŠTRK A PIESOK DOVEZENÝ, DOVIEZŤ TREBA IBA MAKADÁM NA ZÁVER 

PRÁC. 

PREVEDENIE PRÁC: POLOŽENIE OBRUBNÍKOV, REALZÁCIA MARMOLITOVÉHO COKLÍKU, 

POLOŽENIE FÓLIE, ZÁSYP MAKADAMOM. TERMÍN: DO 15. 11. 2019. 

 

TO BY V SKRATKE Z MOJEJ STRANY BOLO VŠETKO. OTÁZKY ALEBO PODROBNEJŠIE VYSVETLENIE 

V DISKUSIÍ. 

 



 

Túto informáciu berú poslanci na vedomie takto: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

BOD č. 11 Diskusia 

 
 POSLANCI OZ: 

1. Nákup dopr. prostr. v roku 2020 -pre starostu obce (elektro -moped) 

 

Za tento návrh poslanci hlasovali takto: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 
 

2. Oznámenia do rozhlasu doriešiť: zaučit zástupcu starostu p. Michala Kocku a naďalej pokračovať tak, ako 

sa oznámenia hlásili + vyvesovali na nástenku a dvere obchodu.  

 

3. Ako je to s kopaním hrobov? 

ODPOVEĎ STAROSTU OBCE:  

Ak z nejakých dôvodov nemôže občan, na ktorého je rad na kopanie hrobov uskutočniť túto činnosť – 

bude vyvesené na nástenke číslo  na p. Pouchana a občan si môže požiadať o túto službu jeho. Toto je jediný 

spôsob ako pomocť občanom, ktorí nemôžu. 

V obci túto činnosť nechce nikto vykonávať, preveroval som to aj v iných obciach, aký majú oni  zavedený 

systém kopania hrobu. V našej okolici je rovnako zaužívaný systém ako je doteraz v obci Jabloň, preto sa nič 

meniť nebude a zostáva to ako doteraz. 

Za tento návrh poslanci hlasovali takto: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

4. Je potrebné, aby sa zrealizovalo v roku 2020 pódium, do polkruhu lavičky na 50 – 60 miest 

(stabilné). Zrealizovať to pri altánku.  

 

 

 



Za tento návrh poslanci hlasovali takto: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

 

ŠTEFAN DZUROV: 

 

1. Je potrebné oboznámiť ľudí so zrušením starých, neudržiavaných hrobov na cintoríne. 

2. V prípade požiaru – je potrebné sa informovať na elektrárňach – u p. Behunovej, či oprávnená 

osoba z obce (revízny technik), môže vypnúť el. istič na tú časť obce, v ktorej sa vyskytol požiar. 

ODPOVEĎ STAROSTU OBCE: 

 

Ja si myslím, že nemôžeme, ale ešte to preveríme na elektráni u p. Behúnovej. 

 

 

ŠTEFAN DZUROV A MICHAL KOCKA: 

 

1. Je potrebné v roku 2020 pripraviť napojenie elektrickej energie z kostola tak, aby nedochádzalo 

k problémom s odberom (DEŇ OBCE). 
 

Za tento návrh poslanci hlasovali takto: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

JÁN HUDÁK: 

 

1. Prosím o vysvetlenie, prečo sa preťahuje termín realizácie III. etapy vodovd Čingy? 

 

ODPOVEĎ STAROSTU:  

Preťahuje sa to preto, lebo sme museli čakať za pokosením obilia, ďalej sa vysporiadavalo 120 

pozemkov cez, ktoré ide trasa vodovodu a čakalo sa za p. Ing. Valigovou  za  rozhodnutím povolenia- 

zriadenia vodnej stavby. P. Ing. Valigová bola 3 mesiace na PN. 

 

 

STAROSTA OBCE 

 

1. Brána na cintorín sa otvorí od 28. 10. 2019 ( iba v prípade veľmi mokrého terénu sa vydá kľúč 

na požiadanie). 

 

2. Svetlo na cintoríne – od 27. 10. 2019 do 10. 11. 2019. 

 

 

 



 
Za tento návrh poslanci hlasovali takto: 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

 

 

 

BOD č. 12  Návrh na uznesenie 

 

Starosta obce vyzval predsedu návrhovej komisie, aby predložil návrh na uznesenie z rokovania 

OZ. Opýtal sa na pripomienky, respektíve doplnky k uzneseniu. Keďže neboli žiadne pripomienky a ani 

doplnky, dal odhlasovať návrh na uznesenie 

 

 Za uznesenie hlasovali: 

 

HLASOVANIE POČET POSLANCOV OZ 

Za 5 

Proti 0 

zdržali sa 0 

BOD č. 13 Záver 

 

Nakoľko program zasadnutia obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný starosta obce vyhlásil 

zasadnutie za ukončené. 

 

 

                             

Overovatelia zápisnice: 

 

Michal Kocka................................................ 

 

Štefan Dzurov................................................ 

 

 

 

Zapisovateľka: 

 

Diana Koscelniková....................................... 

 

                                                                      

   

 

 

 

 

V Jabloni dňa 11. 10. 2019                                                ............................................................. 

                                                                                                Vladimír Koscelnik, starosta obce               

 



   UZNESENIE     č. 4/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 11. 10. 2019 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Jabloni 

 

A/ berie na vedomie 

 

1. Informáciu o vyhodnotení dňa obce Jabloň 2019. 

2. Informáciu o ukončení Hasičskej zbrojnice a parku s fontánou. 

3. Informáciu o rozpracovaných aktivitách a to: 

- VODOVOD ČINGY – III. ETAPA, 

- KANALIZÁCIA – III. ETAPA, 

- UKONČENIE CESTY K ČOV – ASFALT, 

- VSTUPNÁ BRÁNA NA CINTORÍN + BETÓNOVÉ OPLOTENIE – REALIZÁCIA, 

- USADENIE OBRUBÍKOV, MARMOLITOVÝ COKLÍK OKOLO BUDOVY -     

,,CENTRUM MLÁDEŽE“, POLOŽENIE FÓLIE, OBSYPANIE MAKADÁMOM . 

4. Kontrolu plánu činnosti za III. Q 2019. 

5.  Diskusné príspevky v takomto znení: 

POSLANCI OZ: 

1. Nákup dopr. prostr. v roku 2020 -pre starostu obce (elektro -moped) 

 

2. Oznámenia do rozhlasu doriešiť: zaučit zástupcu starostu p. Michala Kocku a naďalej pokračovať tak, ako 

sa oznámenia hlásili + vyvesovali na nástenku a dvere obchodu.  

 

3. Ako je to s kopaním hrobov? 

ODPOVEĎ STAROSTU OBCE:  

Ak z nejakých dôvodov nemôže občan, na ktorého je rad na kopanie hrobov uskutočniť túto činnosť – 

bude vyvesené na nástenke číslo  na p. Pouchana a občan si môže požiadať o túto službu jeho. Toto je jediný 

spôsob ako pomocť občanom, ktorí nemôžu. 

V obci túto činnosť nechce nikto vykonávať, preveroval som to aj v iných obciach, aký majú oni  zavedený 

systém kopania hrobu. V našej okolici je rovnako zaužívaný systém ako je doteraz v obci Jabloň, preto sa nič 

meniť nebude a zostáva to ako doteraz. 

4. Je potrebné, aby sa zrealizovalo v roku 2020 pódium, do polkruhu lavičky na 50 – 60 miest 

(stabilné). Zrealizovať to pri altánku.  

 

 

ŠTEFAN DZUROV: 

 

1. Je potrebné oboznámiť ľudí so zrušením starých, neudržiavaných hrobov na cintoríne. 

2. V prípade požiaru – je potrebné sa informovať na elektrárňach – u p. Behunovej, či oprávnená 

osoba z obce (revízny technik), môže vypnúť el. istič na tú časť obce, v ktorej sa vyskytol požiar. 

 

ODPOVEĎ STAROSTU OBCE: 

 

Ja si myslím, že nemôžeme, ale ešte to preveríme na elektráni u p. Behúnovej. 



ŠTEFAN DZUROV A MICHAL KOCKA: 
 

1. Je potrebné v roku 2020 pripraviť napojenie elektrickej energie z kostola tak, aby nedochádzalo 

k problémom s odberom (DEŇ OBCE). 

 

JÁN HUDÁK: 

 

1. Prosím o vysvetlenie, prečo sa preťahuje termín realizácie III. etapy vodovd Čingy? 

 

ODPOVEĎ STAROSTU:  

Preťahuje sa to preto, lebo sme museli čakať za pokosením obilia, ďalej sa vysporiadavalo 120 

pozemkov cez, ktoré ide trasa vodovodu a čakalo sa za p. Ing. Valigovou  za  rozhodnutím povolenia- 

zriadenia vodnej stavby. P. Ing. Valigová bola 3 mesiace na PN. 

 

 

STAROSTA OBCE 

 

1. Brána na cintorín sa otvorí od 28. 10. 2019 ( iba v prípade veľmi mokrého terénu sa vydá kľúč 

na požiadanie). 

 

2. Svetlo na cintoríne – od 27. 10. 2019 do 10. 11. 2019. 

 

 
 

B/ schvaľuje 

 

1. Program Obecného zastupiteľstva. 

2. Zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Návrhovú komisiu. 

4. Plán činnosti na IV. Q 2019. 

5. Nákup dopravného prostriedku pre starostu obce v roku 2020. 

6. Zrealizovanie pódia pri altánku – v roku 2020 a do polkruhu lavičky -50 – 60 miest (stabilné). 

7. Aby sa v  roku 2020 pripravilo napojenie elektrickej energie z kostola tak, aby nedochádzalo 

k problémom s odberom elek. energie. (DEŇ OBCE). 
 

 

 

 

                     

JABLOŇ/11. 10. 2019                                                                                STAROSTA: ........................................ 

                                                                                                                                Vladimír Koscelnik 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


